
PROCES-VERBAL

Încheiat azi 21.12.2011 ora 10,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna
decembrie,conform convocatorului,înregistrat la nr.4789/16 .12.2011.

La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul
local, dl.Dumitrescu Ilie,delegat sătesc este absent motivat.În sală sunt prezenţi d-na
Diţoiu,dl.Ciorobea şi dl.Vlad Constantin.

D-na secretar întreabă pe domnii consilieri dacă mai obiecţii sau adăugiri la
procesul verbal al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate de voturi.

Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi ,pe care o supune spre aprobare şi care este
aprobată cu 11 voturi pentru.

1.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea Planului de gospodărire comunală
pentru anul 2012.

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea reţelei şcolare pentru anul 2012-
2013

3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea modificarii HCL 39/2011
referitoare la stabilirea taxelor şi   impozitelor locale  pentru anul 2012.

4.Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local
Iniţiator:primar
Raportează:Condoiu Cecilia Ionela

5.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea Regulamentului intern.
Iniţiator:primar
Raportează:Niti Elena Madalina.

6.Proiect de hotarare cu privire la alocarea unei sume pentru Pomul de
Craciun.

Iniţiator:primar
Raportează:Niti Elena Madalina

7.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea derarii comunei Cungrea,judetul
Olt la GRUPUL DE

ACTIUNE LOCALA “OLT NORD”.
Iniţiator:primar
Raportează:Andronie Gabriela

8.Raportul privind starea economico-sociala si de mediu a comunei Cungrea.
Raporteaza :Primar

9.Nota de constatare si Raportul de control al Institutiei Prefectului Jud.Olt cu
privire la activitatea

secretarului comunei.
10.Decizia nr.40/2011 a a Camerei de Conturi a Judetului Olt cu privire la

“auditul financiar al contului de executie incheiat pe anul 2010”
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11.Discuţii,întrebări,interpelări.

Se prezintă materialele ,după care se fac înscrieri la cuvânt.Se înscrie
dl.Lică,lista rămânând deschisă.

Dl.Lică:Vreau să salut prezenţa în sală a reprezentanţilor comitetului de părinţi
de la Şcoala Spătaru.Procesul verbal se află la dosarul  de şedinţă şi sper că a fost
analizat şi de celelalte comisii.Dl.Ciorobea a întrebat de ce nu se face comasare la
Spătaru? L-am întrebat cine credeţi că trimite copilul de la Cerbu la Spătaru?I-am
răspuns:nimeni!

D-na Diţoiu:D-na Director a spus că se face comasarea la Oteşti.Nu suntem de
acord cu comasarea la Oteşti.Vrem să fie şcoală şi la Spătaru.Sunt condiţii foarte bune
acolo.E bine că se aduce un microbuz nou.Poate mai vine un învăţător şi se rezolvă
problema.

Dl.Lică:Propunerea a venit de la părinţi.Înfiinţarea unui post de învăţător e spre
binele elevilor,însă trebuie îndeplinită o condiţie:numărul de elevi.Există un pericol ca
o parte din copii să migreze spre oraş.În Consiliul de administraţie s-a spus că o să fim
plătiţi în fucnţie de numărul de elevi.Dacă pleacă copiii de la Spătaru şi Ibăneşti se va
mai desfiinţa un post.zic că cel mai bine ar fi să ţinem copiii în localitate.

Dl.primar:La clasele I-II cîţi copii aveţi?
Dl.Lică:8
Dl.primar:Şi III-IV?
Dl.Lică:6.În total sunt 14 copii.Cererea d-nei Dumitrescu este pentru GPN

Ibăneşti.Copiii preşcolari nu pot fi transportaţi cu microbuzul şcolar.Este pentru
şcolari.Cum duceţi un copil de la Greereşti la Cungrea?

Dl.Ban:D-na învăţătoare nu vine la oră fixă.Mă întâlnesc de cele mai multe ori
cu ea la 8,30.D-le Lică acum eşti la ore,cu cine ai lăsat copiii?

Dl.Lică:În nicun caz cu femeia de serviciu.Să mai citeşti Regulamentul de
organizare şi funcţionare al consiliului local.Referitor la comasare ar trebui stabilite
mai întâi locaţiile împreună cu părinţii şi abia apoi putem vorbi de un al doilea post de
învăţător.

Dl.Nicolescu:La Oteşti mai sunt 6 copii,iar la anul vor fi 14.Şcoala Oteştii de
Sus îndeplineşte consiţiile de funcţionare.La Oteştii de Jos vor fi 6-7.Ar fi corect să
luăm pe cei puţini şi să-i ducem la cei mulţi.Şi eu zic că ar fi bine să menţinem
locaţiile cât mai putem.

Dl.Nicolae:E bine să se stabilească locaţiile mai din timp şi nu după ce începe
anul şcolar ,cum s-a întâmplat anul acesta.

D-na Diţoiu:De ce nu s-a ţinut cont de părerea noastră?Vineri ni s-a spus că de
luni copiii merg la Oteşti.

Dl.Nicolescu :Nu puteţi urca un copil de trei ani în microbuz.
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Dl.Săndulescu:Luna trecută am supus spre aprobare aceeaşi decizie,mai ştiţi de

ce? Am spus să mergeţi la fiecare locaţie în parte.Nu noi hotărâm asupra
copiilor.Părinţii sunt cei care trebuie să decidă.Ei ştiu ce-i mai bine pentru copiii
lor.Trebuie venit cu un calcul,o fundamentare, cu numărul de copii pe fiecare locaţie
şi hotărârea părinţilor şi abia atunci putem să luăm o decizie.Zic să o amânăm iar,până
în ianuarie.

Dl.Popa:Noi trebuie să ne pronunţăm pentru comasare sau nu.Eu zic să mergem
tot fără comasare,cu menţinerea acelor structuri care îndeplinesc condiţiile legale de
funcţionare.

Dl.Săndulescu:Noi luăm o hotărâre globală.Dumneavoastră trebuie să ajutaţi şi
să rezolvaţi problema.Să staţi umăr la umăr cu profesorii, să puneţi la punct situaţia
învăţământului din comună.Nu suntem capabili să facem analize.Nu mutăm copiii de
la grădiniţe ca pe obiecte,iar pe cei din clasele I-IV, dacă există un număr suficient, zic
să rămână.

Dl.Popa:E lipsit de profesionalism cel care a iniţiat această prostie.E nevoie de
comasare sau nu?Propunerea e bătută în cuie?Copii mai vin sau mai pleacă,deci acest
proiect nu e obligatoriu.Există o legislaţie şcolară,care permite unităţilor de
învăţământ să  funcţioneze cu un anumit număr de elevi.Acum se vine cu propunerea
să desfiinţăm aceste unităţi.V-aş ruga să nu vă jucaţi cu asta.Dacă există şcoli care nu
au un număr suficient de copii,îl priveşte pe învăţător,pe educator şi pe
părinţi.Dispariţia unui post se face pe bază de calendar de acţiune.Cadrele titulare
rămân şi celelalte pleacă.

Dl.Ban:Eu mi-am înscris copiii la Drăgăşani.E treaba fiecăruia unde îşi duce
copiii.

Dl.Săndulescu :Învăţătorul,educatorul e într-un dialog permanent cu
părintele.Acest lucru trebuie ştiut dinainte cu cel puţin trei luni.

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la stabilirea reţelei şcolare:8
voturi pentru,o abţinere-dl.Ban şi 2 consilieri nu participă la vot:dl.Lică şi
dl.Nicolescu.

Reprezentanţii părinţilor se retrag.
Dl.Popa:Sunt de acord cu toate proiectele de hotărâri.Mă bucură faptul că mai

vin bani şi sper ca în curând să vină şi pentru podul de la Baniţă.Fiţi uniţi,dacă vreţi să
învingeţi.

Dl.Săndulescu:Am studiat cu atenţie modificările aduse la codul fiscal.Sunt de
acord cu majorarea de 1,5% la persoanele juridice,iar pentru clădirile care nu au fost
reevaluate mai mult de 5 ani sunt de acord cu procentul de 40%.Suntem interesaţi ca
măcar la persoanele juridice să încasăm bani mai mulţi şi să ţinem persoanele fizice pe
loc.Domnule primar,aş vrea ca acea persoană desemnată să urmărească aceste
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amenzi.De acord cu suma de 5 lei/oră pentru munca în folosul comunităţii.Pentru
Pomul de Crăciun aş vrea să aveţi în vedere să contactaţi o firmă en-gros pentru
produse bune,variate , să fie punga plină şi să oferiţi cu drag aceste cadouri.
Raportul Curţii de Conturi l-am studiat,atrage ce lipsuri şi neîmpliniri a avut Primăria
în perioada verificată.Pentru că suntem în prag de o mare sărbătoare,vă doresc un
Crăciun fericit şi un sincer la Mulţi Ani!

Dl.Nicolae:Aş veni cu propuneri la impozite şi taxe ,să nu ne mai pomenim la
sfârşit de an cu datorii mari.

D-na Gheorghe:S-au trimis înştiinţări de plată.Aţi lucrat în sistem şi ştiţi cum
e.Dl.Săndulescu ne-a ajutat la persoanele juridice.

Dl.Nicolae:Înştiinţările se trimit la început de an şi nu la sfârşit.
D-na Gheorghe:O recomandată costă 3 lei.
Dl.primar:Putem face un  tabel şi cine duce înştiinţarea să aibă grijă ca cel care

o primeşte să semneze în tabel.
Dl.Niţi:Sunt unii care au amenzi foarte mari şi nu le-aţi înregistrat.
Dl.Lică:Vreau să vă mulţumesc pentru înţelegerea de care aţi dat dovadă cu

reţeaua şcolară.
Se supun la vot proiectele de hotărâri şi sunt aprobate cu 11 voturi pentru.
Se declară închise lucrările şedinţei.

Preşedinte,                             Secretar,
Constantin NIŢI                 Gabriela ANDRONIE


